

umat Islam di Johor khususnya dan di seluruh Tanah Melayu amnya menunggu-nunggu langkah Johor itu oleh sebab kita cukup mengetahui bahawa bukan sedikit orang-orang kita yang menunggu-nunggu adanya sebuah pertubuhan Islam kerana mereka sudah menyedari bahawa dari satu ke satu masa Islam itu dipergunakan sebagai penarik dan sebagai topeng untuk membanyakkan ahli-ahli pertubuhan yang lain dengan mereka bukan sahaja membelakangkan ajaran-ajaran Islam tetapi pada satu masa telah mencerca dan menista kemuliaan agama itu.

Kita berharap mudah-mudahan “Al-Muslimun” tidak lagi dilengahkan tajaannya oleh penaja-penajanya dengan sebab “banyak kerja yang lain” sehingga terbiar begitu sahaja oleh sebab dengan tidak adanya persatuan kita. Kita tidak dapat menghadapi keadaan-keadaan yang dengan seketika-seketika berubah dengan cepatnya di negeri ini, jika kita tidak mempertahankan maka kedudukan hal ehwal agama kita dan harus juga kedudukan jabatab-jabatan agama itu tinggal mengurus hal ehwal ibadat di masjid-masjid sahaja dan mengatur khutbah dan selain daripada itu akan tergantung kepada belas kasihan orang yang bakal menguasai agama di dalam tuntutan kemerdekaan mereka iaitu kemerdekaan yang tidak sebagai kemahuan kita orang-orang Islam, yang jika tidak sepenuhnya sebahagian besar daripadanya.

Kita yakin bahawa tiap-tiap seseorang Islam semenjak dari kecilnya berperasaan merdeka dan berperasaan persamaan dan sebab itulah pendusta sangat perkataan-perkataan yang menuduh bahawa pertubuhan Islam anti kemerdekaan tetapi kemerdekaan yang dihajat oleh Islam itu hendaklah diketahui sebenar-sebenarnya merdeka yang jika mustahak mereka akan mempertahankannya dengan apa jua yang ada kepadanya adanya.

## WASIAT YANG BERHARGA

Dan Allah telah melebihkan sebahagian daripada kamu atas sebahagiannya tentang rezeki, maka hendaklah orang-orang yang diberi kelebihan itu memberikan rezeki itu atas orang-orang yang di bawah tanggungan mereka pada hal mereka pada tentang rezeki itu berhak sama. Adakah patut mereka ingkari nikmat Allah itu? – demikianlah maksud firman Allah surah al-Naḥl ayat 71.

\*\*\*

Imam Al-Ṭabrānī telah meriwayatkan suatu hadis daripada Saidina ‘Alī raḍī Allāh ‘anh yang maksudnya sesungguhnya Allah telah mewajibkan atas orang-orang Islam yang kaya tentang harta benda mereka itu supaya diberikan sekadar dapat melapangkan kehidupan orang-orang fakir mereka; dan orang fakir itu tidaklah sengsara apabila mereka itu lapar dan telanjang melainkan dengan sebab perbuatan sekalian orang yang kaya. Ketahuilah bahawa sesungguhnya Allah akan mengadakan perhitungan bagi mereka itu dengan perhitungan yang sangat saksama dan menyiksa mereka dengan seksaan yang pedih.

\*\*\*

Datangilah isteri-isterimu bila kamu sukai dan berilah ia makan apabila engkau makan, dan berilah ia pakaian apabila engkau berpakaian, dan jangan engkau muramkan mukanya dan jangan engkau pukul. (maksud hadis sahih riwayat Abū Dāwūd)

\*\*\*

“(Mereka yang celaka itu ialah) yang menjadikan agama mereka sia-sia dan permainan kerana mereka diperdayakan oleh penghidupan dunia. Oleh sebab itu hari ini kami lupakan mereka sebagaimana mereka lupa kepada hari mereka ini, dan kerana itu mereka mengingkari ayat-ayat kami.” (maksud al-Quran surah al-A‘rāf ayat 51).